
          Zwaag,  23-03-2021 
 
 
Geacht college en raadleden, 
 
 
 
Wij als ouders hebben ons lang niet in de discussie gemengd dit omdat we onze zorg en energie 
volledige op onze kinderen moeten leggen. Maar nu kan het niet meer en zijn we toch in de pen 
geschoten. 
 
Het IKEC gaat lang terug. We schrijven 2017. Wat waren we blij om te horen van de mooie plannen 
van het nieuw te bouwen gebouw. Het zou in 2020 - 2021 er komen. Het was een mooi gebouw en 
over veel dingen is nagedacht. Er zouden veel disciplines in een gebouw komen. Denk aan bijv. 
logopedie, spel therapie enz. En de vele ervaren leerkrachten van de diverse scholen zouden in een 
gebouw komen. 
 
Dit alles in één gebouw zodat wij als ouders ook niet van school gebouw naar school gebouw hoeven 
te pendelen. En wat onze kinderen ook rust geeft. Weinig prikkels vanwege één terrein waar ze alles 
onder één dak hebben. 
 
Echter het was een mooie droom in 2017. Want we zitten helaas in 2021 maar van het mooi plan is 
nog niets gerealiseerd. En dat is erg jammer. 
 
Onze kinderen hebben het hard nodig. Rust. Een gebouw zonder te hoeven pendelen tussen 
verschillende locaties. Want dit geeft stress bij onze kinderen. Weet u onze kinderen hebben een 
grote rugzak bij hun. De ene heeft een grotere dan de andere. Dan kun je denken aan ADHD, 
autisme, psychologische problemen hebben, selectief mutisme, licht verstandelijk beperk zijn, 
chromosoom afwijking hebben noem het maar op. En het dagelijks leven is een enorme uitdaging voor 
zowel onze kinderen als ons ouders. En is elke dag weer anders. Met ook een andere aanpak. 
 
Wat wij als ouders zouden willen vragen aan de commissie/ raad is kunnen jullie ons rust geven. Door 
een definitief besluit te nemen over de locatie en het bouwen ervan. Zodat wij als ouders en kinderen 
een veilige plek kunnen hebben om naar school te kunnen gaan. 
 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 

Ouders van een kind op het IKEC locatie Wissel, 
 
 
Familie IJkelenstam 


